
 

 

 

 

 

Interpellation 

 

Bostadsanpassning i Gävle kommun 

 

Enligt statistik från Boverket som Branschföreningen Svensk Bostadsanpassning granskat 
Konstaterar man att antalet beviljade bostadsanpassningsbidrag i genomsnitt har sjunkit 
med 24 procent i Sverige sedan 2015. Granskningen visar på för Gävle kommuns del att de 
resurser vi lägger per invånare på bostadsanpassning har minskat med 36% sedan 2015. 
 
Bostadsanpassningen går oftast till äldre och personer med funktionsvariationer. Utan 
bostadsanpassning försämras förutsättningarna för att kunna leva ett självständigt liv. 
Besparingar på detta område riskerar därför att öka beroendet av hjälp och stöd i vardagen 
men också att driva upp kostnaderna för andra insatser och åtgärder.   
 

 

Med anledning av ovan är mina frågor till ansvarigt kommunalråd: 

• Varför har bostadsanpassningsbidragen sjunkit i så stor omfattning? 

• Vilka förändringar kring bostadsanpassningsbidrag har gjorts de senaste åren? 

• Hur ser prognoserna ut framgent? 
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Kristdemokraterna Gävle 


